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Y ážen , pane doktore,

děkuji za Y áš dopis ve věci testování rirovně českych žákŮ na základních

školách. P edně mi dovolte Ííci, že určitě nejsme v rozporu V otázce kvality českého

školství. Klesající roveri českych žák tak, jak jej odráží nap íklad vysledky studia

PISA, sleduji s velkym znepokojením.

Dokonce i v oblasti matematické gramotnosti, kde jsme pat ili mezi
nadpr měr, nyní zaznamenáváme nejhorší trend ze všech sledovanych zemí.

V oblasti p írodovědné gramotnosti na tom nejsme o mnoho lépe. To se mi, jako

absolventovi studia fyziky, skutečně nečte lehce.

Na druhou stranu problém, ktery máme, nespočívá pouze Ve zhoršování

kvality studia, ale také v nedostatku informací které o něm máme. Z tohoto d vodu

Ministerstvo školství , mládeže a tělovychovy Čn 
' 
p ipravilo v souIadu

s programovym prohlášením vlády projekt testování žákŮ 5. a 9. t íd. Následně

v období května a června201'2 proběhne generální zkouška.

Pokud dochází k určitym informačním šumťrm v pr běhu tohoto procesu, je

to možn á zpisobeno tím, že jde o novy dosud nevyzkoušeny projekt, čímž ovšem

p ípadné komplikace směrem k odborné a rodičovské ve ejnosti nechci omlouvat.

Nicméně dokud nebudeme mít alespo vysledky pilotního testování, tak by zásahy

z pozice premiér abyly p edčasné.

S ríctou

Yážen'!r pan
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